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Samenvatting besproken punten

 Laat de verwachting van de € 4,5 mio besparing los.

 Frustratie: er is een duur advies ingewonnen en het 

systeem werkt niet op de manier zoals bedoeld.

 Kan efficiency wel gehaald worden uit de huidige

schaalgrootte? En dat het (nu) niet lukt, ligt dat aan

uitvoering of bestuurlijke samenwerking?

 20% van de reizigers verbruikt 80% van de kilometers. 

Extra aandacht kan leiden tot kostenreductie.

 Zorg dichter bij huis organiseren betekent minder 

vervoer.

 De raden moeten wel overtuigd worden.

 Er was/is te weinig sturingsinformatie. Maar wat 

missen we dan?

 Houd er rekening mee dat het regiecontract tweezijdig

opzegbaar is. Dus ook regiepartij kan uiterlijk nog eind

juli 2019 opzeggen. En dan? We moeten dan wel weten

wat we willen.

 Er moet nog veel duidelijk worden tot aan Q1 2019.

 Geef het een kans. We zijn pas 2 jaar bezig.

 Vertrouw elkaar.

 Wees transparant naar elkaar.

 Spreek elkaar constructief aan.

 Bestuurlijk spelregels/afspraken maken met elkaar.

 Aandacht voor de rol en kracht van de provincie.

 Raad overtuigen

 Sturingsinformatie

 Voldoende vrijwilligers

 Maatschappelijke functie 

versus verdringing

 Drie belangrijke zaken:

 Vertrouwen

 Transparantie

 Spelregels

Visie en Ontwikkeling:

 Trends en ontwikkelingen

 De Plusbus (Doesburg)

 Projectenplan Samen verder…

Blikken op de toekomst: 

 Onderlinge samenwerking

 Samenwerking met de 

provincie

 Samenwerken op de vier 

sporen

 Criteria bundelen vervoer


